

## 'Hong Kong Family Fun' Offers Overview

### 「全家樂遊香港」優惠概覽

Fabulous offers are available for travelers to Hong Kong from Apr – Jun 2016.

2016 年 4 至 6 月來港的旅客有機會享受眾多超值優惠。

#### **FLY 航空**

HKTB overseas offices solicited attractive family bundle tickets from major international airlines for visitors coming to Hong Kong 旅發局海外辦事處與獲得多家國際航空公司商議並獲得支持，推出不同家庭客群飛行優惠：

1. Thailand: Family bundle fare by Cathay Pacific Airways & Hong Kong Airlines  
泰國：由國泰航空及香港航空提供家庭優惠套票
2. The Philippines: Buy 2 adult air ticket and 1 child fly for free by Philippines Airlines  
菲律賓：由菲律賓航空提供「買兩大、送一小」機票優惠
3. **(New)** Singapore: Family bundle fare (min. 3pax) by Cathay Pacific Airways  
**(New)** 新加坡：由國泰航空提供最少三位乘客起的超值機票優惠
4. **(New)** Singapore: Family bundle fare for (min. 4pax) by Singapore Airlines  
**(New)** 新加坡：由新加坡航空提供最少四位乘客起的超值機票優惠

We will continue approaching different airlines and cross-border transportations for upcoming offers. 旅發局將繼續與其他航空公司及過境交通工具商討有關優惠事宜。

#### **STAY 住宿**

- **(New)** Over 100 hotels to offer specials from free stays / breakfast for children to discounted room rates  
**(New)** 超過 100 家酒店提供小童免費住宿/早餐或特惠房價等優惠

#### **PLAY 遊玩**

- Family Combo for 2 adults + 1 child 家庭套票優惠（兩大一小）
  - Hong Kong Disneyland Resort 香港迪士尼樂園
  - Noah's Ark Hong Kong 香港挪亞方舟
  - Peak Tower & Tram 山頂凌霄閣及纜車
- Buy 2 adult tickets get 1 child admission free 購買 2 張成人門票，可享 1 位小童免費入場
  - Big Bus Tours 大巴士
  - Madame Tussauds Hong Kong 香港杜莎夫人蠟像館
  - Ngong Ping 360 昂坪 360
  - Ocean Park Hong Kong 香港海洋公園
  - sky100 Hong Kong Observation Deck 天際 100 香港觀景台
  - **(New)** Dukling 鴨靈號
- Buy 1 adult ticket get 1 child admission free 購買 1 張成人門票，可享 1 位小童免費入場
  - Hong Kong 3D Museum 香港 3D 奇幻世界
  - Trick Eye Museum 香港特麗愛 3D 美術館

- Buy 1 adult ticket get 4 children admission free 購買 1 張成人「電車全景遊」車票，可獲最多 4 張小童「電車全景遊」車票
  - Hong Kong Tramways 香港電車

Remarks: Offers vary between markets and travel period. Some offers are only available for Group or FIT tickets.

註：優惠只適用於個別客源市場的指定推廣期，並只限於團隊套票或自由行門票。

## SHOP 購物

- Harbour City 海港城
  - Over 100 tourist offers from 1 Apr 2016 – 31 Mar 2017  
2016 年 4 月 1 日至 2017 年 3 月 31 日，合共超過 100 個旅客優惠
  - Limited edition kid's raincoat & a box of Ferrero upon HK\$1,000 spending from 1 Apr – 30 Sep 2016  
2016 年 4 月 1 日至 9 月 30 日期間，旅客消費滿港幣\$1,000，可獲限量版小童雨衣及金莎巧克力一盒
  - **(New)** One complimentary designated kid's meal or dessert with spending of HK\$300 or above at designated restaurants. Offer valid until 30 Sep 2016.  
**(New)** 2016 年 4 月 1 日至 9 月 30 日期間，旅客於指定餐廳消費滿港幣\$300 或以上，可免費享用指定小童餐或甜品一份。
  - **(New)** 10% discount on single purchase of regularly priced products of HK\$500 or above at Eslite bookstore. Offer valid until 30 Sep 2016.  
**(New)** 2016 年 4 月 1 日至 9 月 30 日期間，旅客於誠品書店購物滿港幣\$500 或以上，可享九折優惠
- Times Square Hong Kong 香港時代廣場
  - Present promotion leaflet at 10 designated and lifestyle shops from 1 Apr – 30 Sep 2016 to enjoy special discounts or gifts  
2016 年 4 月 1 日至 9 月 30 日期間向 10 家參加推廣商戶出示推廣小冊子，可享旅客優惠或贈品
  - Travel shirt bag designed by local artist Michael Lau (1 Apr – 30 Sep 2016)  
由本地藝術家 Michael Lau 設計的旅遊衣物袋（2016 年 4 月 1 日至 9 月 30 日）

Remarks: Offers available while stocks last.

註：優惠數量有限，送完即止。

All information is correct as of 11 Apr 2016 and subject to change without prior notice.

資料以 2016 年 4 月 11 日為準，如有更改，恕不另行通知。